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V á ž e n í 
spoluobčania,  
Keď som sa pred 
štyrmi rokmi 
uchádzala o 
Vašu priazeň vo 
voľbách na post 
starostky obce, 
vytýčila som si 

niekoľko skromných cieľov, pretože 
som vedela, že veľké neuskutočním, 
nakoľko som predtým pracovala 
ako ekonómka obce a vedela 
som, že obec bola značne úverovo 
zaťažená. Tieto moje predsavzatia 
boli osnovou môjho pôsobenia v 
tejto funkcií počas celého volebného 
obdobia. Ak sme chceli čosi viac, 
musela som tvrdo bojovať či už 
po politickej línií v rámci vtedy 
vládnucej koalície, či využiť 
možnosti poskytovania dotácií 
na domácej pôde, ale podarilo 
sa načrieť aj do štrukturálnych 
fondov z EÚ , pretože potreby a 
skutočný stav Spišského Štiavnika  
naberal nové rozmery a rozšíril sa 
okruh životne dôležitých potrieb v 
súvislosti s prenosom kompetencií 
zo štátnej správy v rámci fiškálnej  
decentralizácie. Zo štátu prešlo do 
správy obce počas týchto štyroch 
rokov cez dvesto kompetencií, 
ktoré bolo potrebné zvládnuť na 
úrovni a pripraviť priestor pre 
ich realizovanie na území obce. 
Určite ma to stálo nie málo úsilia, 
predovšetkým prejsť systémom 
vzdelávania a rekvalifikovať sa 
pre zvládnutie rozhodovacej, 
správnej činnosti hlavne na úseku 
školstva, územného plánovania 
a výstavby, ochrany životného 
prostredia. Samozrejme  aj vďaka 
Vašej podpore, podpore obecného 
zastupiteľstva, aparátu pracovníkov 
obce, podnikateľov a organizácií 
na území obce, našich duchovných  
otcov, ale aj všetkých spoločenských, 
kultúrnych, či športových organizácií 
a spolkov sme urobili krok vpred, 
začo by som sa Vám všetkým chcela 
z úprimného srdca poďakovať. V 
nedeľu 8. októbra o polnoci uzavrela 
sa možnosť podať kandidatúru na 
ďalšie volebné obdobie – piate v 
novodobej samospráve. A tak sa ma 
občania pri stretnutiach pýtajú, či 
budem vo svojej práci pokračovať, 
či pôjdem do týchto volieb. Áno. 
A aj keď je to práca častokrát  na 
hranici ľudských možnosti, ja sa 
rada spolupodieľam na riadení 
obce a som rada uprostred Vás 
spoluobčanov. Osud našej krásnej 

Dňa 11. augusta 2006 za zišlo Obecné 
zastupiteľstvo na 7. zasadnutí. Zasadnutie 
otvorila starostka obce p. Mária 
Kleinová. Za zapisovateľa bol schválený 
p. Jaroslav Budinský a za navrhovateľov 
a overovateľov zápisnice Ing. Milan 
Maliňák a Akad. sochár Štefan Hudzík. 
Kontrolu uznesení vykonal  Jaroslav 
Budinský. OZ zobralo na vedomie správu 
riaditeľa Základnej školy Mgr. Petra 
Gömöryho o výchovno vzdelávacích 
výsledkoch Základnej školy za školský 
rok 2005/2006 a správu predsedu TJ 
Družstevník Spišský Štiavnik  Jozefa 
Javorského o činnosti TJ Družstevník 
Spišský Štiavnik v roku 2006. Tiež 
zobralo na vedomie rozbor hospodárenia 
obce za I. polrok 2006 a doporučilo 
starostke obce pripraviť návrh rozpočtu 
so zapracovaním ďalších finančných 
požiadaviek TJ Družstevník Spišský 
Štiavnik, ZŠ Spišský Štiavnik, folklórneho 
súboru Oľšovec, opatrovateľskej služby a 
ďalších záväzkov z roku 2005 v zmysle 
zápisu o inventarizácii pohľadávok 
a záväzkov z roku 2005. OZ zobralo 
na vedomie správu kontrolóra obce 
o vykonaných kontrolách – kontrola 
inventúrnych zápisov z inventarizácie 
majetku obce za rok 2005 a námatková 
kontrola účtovných dokladov. OZ zrušilo 
VZN Poriadok pre pohrebiská na území 
obce Spišský Štiavnik (cintorínsky 
poriadok) zo dňa 7.3.2003 a schválilo 
návrh na nové VZN Poriadok pre 
pohrebiská na území obce Spišský 
Štiavnik. OZ súhlasilo s odpredajom 
parcely č. 154/1  H. R. na ulici Hlavnej 
v cene 50,- Sk/m2 a s odpredajom 
bytov a to: Koloman Ž., Mária Ž., 

Žofia Ž. a Štefan Ž. za podmienok, že 
menovaní budú mať uhradené všetky 
pohľadávky do doby odpredaja bytov. 
OZ schválilo finančný príspevok 1500,- 
Sk pre družinu dobových zvyklostí 
FORTIS,  Poprad, občianske združenie, 
ktorého členom je aj náš občan Peter G.

16. augusta 2006 za zišlo OZ na 8. 
mimoriadnom zasadnutí. Za zapisovateľa 
bol schválený p. Jaroslav Budinský a za 
navrhovateľov a zároveň zapisovateľov 
boli zvolení Ing. Milan Maliňák a p. Oľga 
Martinková. Kontrolu uznesení vykonal 
p. Jaroslav Budinský. OZ schválilo prijatie 
termínovaného úveru od DEXIA banky 
Slovensko a.s., pobočka Spišská Nová Ves 
vo výške 5.000.000,- Sk na rekonštrukciu 
obecnej cesty na ulici Slnečnej a kúpu 
budovy pre účely zriadenia Domova 
dôchodcov, zabezpečenie prijatého úveru 
od DEXIA banky Slovensko a.s. vlastnou 
platobnou vista blankozmenkou. OZ 
rozhodlo, že splátky úveru a úrokov, 
ktorých sa tieto dotýkajú, prednostne 
zahrnie do rozpočtu obce a svoje záväzky 
voči banke bude prednostne realizovať z 
podielových daní plynúcich do príjmov 
obce zo ŠR a podielové dane počas 
úverového vzťahu bude poukazovať 
na účet v Dexia banke Slovensko  a.s. 
OZ neschválilo žiadosti o opakované 
usporiadanie diskoték a doporučilo 
starostke obce povoľovať diskotéky 
podľa zváženia jednotlivých žiadostí a 
to maximálne 2 x mesačne. OZ zobralo 
na vedomie informácie Mgr. Anetty 
Huraiovej, riaditeľky DD týkajúce sa 
samotného objektu Domova dôchodcov, 
klientov a nového zákona týkajúceho 
sa akreditácie Domova dôchodcov.

Z Obecného zas tupi teľs tva
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Z  Obecného zas tupi teľs tva

9. mimoriadne zasadnutie OZ sa konalo 23. augusta 
2006. Zapisovateľom bol p. Jaroslav Budinský, 
navrhovateľmi a overovateľmi zápisnice boli p. 
František Proner a p. Oľga Martinková. OZ schválilo 
rekonštrukciu miestnej komunikácie na Slnečnej 
ulici v dĺžke 800 m a šírke 4,5 m. Ž.V: OKH – 5 cm, 
ABS – 4 cm. Záhonový obrubník 350 m 1000x25x8.

Bankety – 0,5 m = šírka, po obidvoch stranách (len 
kde nie je obrubník) a zvody (povrchovej vody) 2 krát. 
OZ schválilo komisiu na vyhodnotenie súťažných 
ponúk Verejnej súťaže na položenie komunikácie na 
Slnečnej ulici v zložení: Ing. Martin Hudzík – predseda, 
Ing. Ondrej Korenko a Jaroslav Budinský – členovia.

Na 10. mimoriadnom zasadnutí Obecného zastupiteľstva 
sa poslanci zišli 13. septembra 2006.  Za zapisovateľa 
bol schválený p. Jaroslav Budinský. Za navrhovateľov a 
overovateľov boli zvolení Ing. Iveta Martinková a Akad. 
sochár Štefan Hudzík. OZ schválilo spoluúčasť Obce 
Spišský Štiavnik na spolufinancovaní rekonštrukcie 
poľnej cesty pozdĺž honu Polik a Jankovce smerom ku 
Žľabom. Jedná sa o tretinu nákladov (Agrodružstvo 
– František Proner, Obecný úrad Spišský Štiavnik  a 
Urbárske pozemkové spoločenstvo majiteľov lesov a pôdy 
v Spišskom Štiavniku). OZ schválilo finančnú čiastku 
20.000,- Sk na financovanie vrtu studne na Prednom 
hleďanskom pri lesnej škôlke. OZ schválilo v zmysle 
zákona  č.369/1990 Zb. § 11 počet poslancov Obecného 
zastupiteľstva na volebné obdobie 2006 – 2010 a to 9 
poslancov. OZ súhlasilo s finančným príspevkom na činnosť 
futbalového oddielu TJ Družstevník Spišský Štiavnik 
v zmysle žiadosti zo dňa 4.9.2006 vo výške 76.000,- Sk

za správnosť výpisu Oľga Rákociová

obce mi vôbec nie je ľahostajný a po týchto ťažkých začiatkoch 
transformácie by som chcela svoju prácu a rozhodovanie, ale aj 
spoluprácu so všetkými občanmi posunúť smerom hore- teda k 
spokojnosti všetkých. Viem, že existuje ešte veľa možností ako 
zo Spišského Štiavnika urobiť obec prosperujúcu a atraktívnu 
nielen pre nás, ktorí tu máme trvalý pobyt, ale zviditeľniť ju aj 
v rámci Slovenska. S čistým svedomím môžem však prehlásiť, 
že som urobila všetko preto, aby som svoje sľuby spred štyroch 
rokov splnila v čo najväčšej možnej miere. Napriek tomu, že nie 
všetko sa podarilo, ostalo za nami množstvo dobre vykonanej 
práce a ešte viac nás čaká do ďalšieho volebného obdobia. Svoj 
volebný program, ktorý si v tomto období pripravujem a do 
ktorého ešte rada uvítam všetky Vaše názory a návrhy na budúcu 
tvár Spišského Štiavnika  predstavím v rámci  predvolebnej 
kampane, ktorá začína sedemnásť dní pred voľbami. Mala by 
prebiehať živo, ak sa dá aj v dobrej nálade, ale predovšetkým 
kultúrne s kultivovaným prejavom. Aby aj po voľbách nastala 
dobrá atmosféra, žičiaca spolupráci v prospech nás všetkých. 

Mária Kleinová
starostka obce 

ČÍTANÍM SI  ČLOVEK 
OSVOJUJE MÚDROSŤ

V letných mesiacoch sa obecná knižnica presťahovala 

do vynovených priestorov bývalej starej školy. Takto 

nadobudla dôstojnosť aká  tejto inštitúcii prináleží. 

Čitateľ má dostatok priestoru vybrať si knihu podľa 

svojich predstáv  a osobných záujmov. K dispozícii je 

čitáreň, kde si čitatelia môžu informatívne preštudovať 

knihy a hodnotné encyklopédie, prípadne urobiť 

výpisky, ktoré využívajú žiaci a študenti  pri písaní 

referátov.V tomto roku boli zakúpené knižné tituly v 

hodnote 20.000,- Sk, čo umožní čitateľom vybrať si 

vhodnú literatúru z rôznych oblastí. V knižnom fonde 

máme dostatok krásnej literatúry (beletrie), odbornej 

náučnej literatúry, literatúry pre deti a mládež a 

náučnej mládežníckej literatúry. Zároveň ponúkame 

výpožičky časopisov Rady a nápady, Burda a Dorka. 

Pozývame všetky deti, mládež a dospelých, ktorý 

knižnicu nenavštevujú, aby sa v mesiaci novembri 

prihlásili za nových čitateľov a bude im odpustený 

základný čitateľský poplatok. Zároveň prosíme tých, 

ktorým pri plnení iných povinností uniklo, že uplynul 

čas, na ktorý si vypožičali knižné jednotky, o vrátenie 

kníh, na ktoré čakajú ďalší čitatelia. Knižnica je 

otvorená v utorok od 8,00 hod. do 18,00 hod. a vo 

štvrtok od 12,00 hod. do 18,00 hod. Kniha je mocná 

zbraň dorozumievania, vyzbrojuje človeka životnými 

skúsenosťami, rozširuje jeho rozhľad, poskytuje mu 

vedomosti, zbližuje ľudí so životom iných, umožňuje 

chápať ich city, myšlienky a túžby. Knihy sú jedinečnou 

kronikou existencie ľudstva a jeho pokroku. Sú 

prameňom myšlienok, viery a skúsenosti jednotlivcov i 

celých spoločenstiev a uchovávajú ich po celé stáročia.

Oľga Rákociová

knihovníčka
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V III. štvrťroku 2006

Novorodenci v Sp. Štiavniku:

☺ Ivan Žiga
☺ Maroš Kukura
☺ Soňa Pačanová
☺ Martina Žigová
☺ Dávid Pemčák
☺ Kristína Katarína Mravová
☺Alexander Žiga
☺ Vlasta Koňová
☺ Renáta Pačajová
☺ Kristián Žiga
☺ Tomáš Žiga
☺ Jozef Mirga
☺ Miroslav Pačaj
☺ Milan Žiga
☺ Klaudia Mirgová

Vítame ich medzi nami

Blahoželáme jubilantom:

60 rokov
♥ Anton Dulovič, Lúčna 120 
65 rokov
♥ Anna Hozová, Kvetná 38
♥ Bernard Pemčák Hlavná 309
♥ Mária Vašková, Hlavná 348
♥ Anna Šedivá, Slnečná 455
70 rokov
♥ Terézia Tatarová, Hlavná 353
♥ Anna Janíková, Hlavná 408
♥ Mária Černická, Priečna 416
75 rokov
♥ Anna Javorská, Kvetná 23
♥ Rudolf Odrobina, Lúčna 93
♥ Mária Kuviková, Priečna 292
85 rokov
♥ Ján Hudzík, Hornádska 238

Prajeme im pevné zdravie

Na večný odpočinok sme 
odprevadili:

† Peter Vagaš
† Matej Šedivý
† Mária Dulovičová
† Mgr. Vladimír Lichvár
† Michal Strakuľa

K trvalému pobytu sa prihlásilo 
devätnásť občanov

Odsťahovali sa siedmi občania.

SPOLOČENSKÁ KRONIKA OKTÓBER – MESIAC ÚCTY K 
STARŠÍM 

Rozprávky... Každý ich má rád. Aj keď to nepriznáme, radi očkom sledujeme, keď naše ratolesti 
s otvorenými ústami sledujú rozprávkový dej v televízii, rádiu na DVD či videu. Rozprávky má 
rád každý.  Napriek tomu, že vždy skrývajú poučenie. A keď nás niekto poúča, tak nás to často 
uráža, poburuje a nemáme to radi. V rozprávkach je celkom prirodzené, že mladí ľudia si chodia 
k starším po múdre rady. Hovorí sa, že najlepší spôsob, ako si odpudiť mladých ľudí, je dávať 
im nekonečné rady. Človek je akoby naprogramovaný tak, že sa najlepšie a najradšej poučí z 
vlastných chýb. Naši rodičia, starí rodičia si len potom povzdychnú a odovzdane vyrieknutú nami 
neželanú vetu: „Veď som ti hovorila, že to takto dopadne...“ Prečo tak často podceňujeme múdrosť 
a rokmi overenú skúsenosť starších ľudí? Je síce pravdou, že starší človek nemôže konkurovať vo 
výkonnosti mladému, ale jeho životné skúsenosti napriek ohromnému technickému pokroku, vždy 
majú svoju neoceniteľnú hodnotu. Veď odjakživa platí veta, že kto nepozná minulosť, nemôže 
pochopiť prítomnosť a netuší budúcnosť. Ktovie prečo Organizácia spojených národov vyhlásila za 
mesiac úcty k starším, práve október. Vždy ma napadne jediná odpoveď. Možno preto, že október 
je jesenným mesiacom a staroba je tiež často prirovnávaná k jeseni života. Je dobré, že si aj takto 
uctíme múdrosť našich starších spoluobčanov. Napriek tomu som presvedčená, že úcta k starším je 
skutočnou úctou len vtedy, ak je spontánna a najmä sústavná. A treba k tomu tak málo – pozdrav, 
úsmev, prehodiť zopár viet, opýtať sa na zdravie... V dnešnej dobe často počúvame, že život je 
hektický, že sa ponáhľame, že nemáme čas, žiaci majú priveľa učenia, všade sú rady, cesty sú na 
prasknutie, a pod. Ani si neuvedomujeme, že je to náš život. Jediný na tejto Zemi. Naša jediná šanca. 
Ako ho prežijeme, či človek zostane niekde pomimo našej kariéry, povinností, honobenia mamony, 
je len na nás. Na blízkych máme stále menej času. Rodičov sa opýtame len úchytkom na zdravie a 
často ani nepočujeme odpoveď. Veď za 24 hodín musíme toho toľko stihnúť, pracovať, platiť účty, 
zariadiť všetko čo treba... Ani nezbadáme, že naši najbližší, ktorí nám toho tak veľa dali, obetovali 
sa, si pre nás vždy čas nájdu a radi by sa s nami len tak porozprávali, posedeli pri jednom stole. 
Veď oni čas majú. Len nám čas, ten nepriateľ chýba. Veď sa porozprávame neskôr, navštívime sa 
potom,... Ale to „potom“ už nemusíme stihnúť. A to by nám bolo určite veľmi ľúto. Nezabúdajme na 
tých, ktorí nás vychovali a vytvorili nám podmienky pre život! Úcta k starším je prirodzená vlastnosť 
každého dobre vychovaného človeka. Ale staroba nemusí byť len o tom, že čakáme na pozornosť 
tých druhých. Každý vek má svoje poslanie a zmysel. Každá zmena a teda i proces starnutia človeka 
v konečnom dôsledku obohacuje. Staroba môže byť aj veľmi aktívna etapa života. Všetko má svoj 
čas. Mladosť i starnutie. Marc Chagall povedal: „Ľudia, ktorí nevedia starnúť sú väčšinou tí, čo v 

mladosti nevedeli byť mladí.“ Máme 
možnosť výberu. Tak si vyberme 
správne, aby sme nenariekali, že 
nám ušiel vlak. Prežime starobu 
aktívne. Elixír večnej mladosti zatiaľ 
nikto nevynašiel, iba kozmetické 
firmy sa snažia profitovať z toho, 
že sa nám snažia predať rôzne 
prípravky proti vráskam, kozmetická 
chirurgia rieši spadnuté viečka,...len 
genetika a zdravý spôsob života nám 
umožní vyzerať dlhšie mladistvo. 
Žiaľ tento boj so starnutím je už 
vopred prehratý. Každý z nás má 
svoju čiaru života a osudu. Využime 
svoj čas ako najlepšie vieme. Tak, aby 
sme boli so svojim životom spokojní. 
Dnes, teraz. Neplytvajme časom. Už 
sa nikdy nevráti. A mladší už tiež 
nebudeme. Pestujme si medziľudské 
vzťahy, aby sme jedného dňa 
nezostali izolovaní a osamotení. 
Buďme prístupní odlišným názorom 
a nezostaňme v „papučovej 
kultúre“ pred televízorom, čakajúc 

nedočkavo na ďalší diel telenovely. Nech je život o „niečom!“ Ani naša obec nezabúda na 
našich seniorov. Jednou z foriem, ako naša samospráva vyjadruje vďaku a uznanie je pozvanie 
našich jubilantov – seniorov na malé posedenie s kultúrnym programom a pohostením, ktoré 
sa uskutočnilo v Urbárskom dome v Spišskom Štiavniku v sobotu 21. októbra 2006.Keď v roku 
1990 vyhlásila OSN október mesiacom úcty k starším, určila aj 1. október za medzinárodný 
deň seniorov. V roku 1980 vydala správu, podľa ktorej okolo roku 2000 dôjde na celom svete k 
absolútnemu i relatívnemu zvýšeniu počtu ľudí nad 80 rokov. Klesajúca pôrodnosť i predlžovanie 
ľudského veku posunulo zloženie obyvateľstva do vyšších vekových kategórii. Aj v našej obci je 
to tak. Pôrodnú krivku udržujú už len rómske matky. Ale o tom som tu písať nechcela.V čase 
písania tohto zamyslenia už síce október končil. To ale neznamená, že si nemáme aj počas iných 
mesiacov v roku všímať starších ľudí. Nezabúdajme pritom na pozdrav. Je najjednoduchším a 
najľahším prejavom ľudskej spolupatričnosti a rešpektovania iných ľudí – bez rozdielu veku.

Mária Martinková
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Pred dvadsiatimi rokmi sa prvýkrát otvorili brány 
Špeciálnej základnej školy v Spišskom Štiavniku

Bolo to 1. septembra v roku 1986, keď v Spišskom 
Štiavniku začala pôsobiť škola, ktorá je zameraná na 
prácu so žiakmi, ktorí majú poruchy učenia. Do školského 
roka 2005/ 2006 školu skončilo 287 žiakov. V tomto 
školskom roku máme 115 žiakov, ktorí sa vzdelávajú 
podľa rôznych variantov do ktorých sú zaradení podľa 
stupňa postihnutia. Za celú dobu pôsobnosti ŠZŠ v 
Spišskom Štiavniku sa vedenie školy a pedagogický zbor 
snažia vytvoriť najvhodnejšie podmienky pre vzdelávanie 
postihnutých žiakov. Pedagógovia rozvíjajú vedomosti 
a zručnosti žiakov nielen  na vyučovaní, ale aj v rámci 
mimoškolských aktivít o ktorých by som chcela napísať 
niečo viac. Na škole pracujú krúžky športový, tanečný, 
spevácky, výtvarný, čitateľský, dramatický a krúžok 
šikovných rúk. Najvýraznejšie úspechy zaznamenávajú 
žiaci tam, kde môžu uplatniť svoj prirodzený talent a spev. 
Najobľúbenejším spôsobom sebarealizácie (vzhľadom na 
slabšie verbálne schopnosti) je výtvarný prejav, ktorým 
dokázali osloviť poroty výtvarných súťaží aj za hranicami 
nášho regiónu. Každý rok sa pravidelne zúčastňujeme 

(a víťazíme) na celoslovenskej súťaži vo výtvarnej tvorbe 
rómskych detí, ktorú organizuje Nadácia Dobrá rómska 
víla Kesaj v Košiciach, na celoslovanských súťažiach „Deti 
a Vianoce“ a  „Mesiac detskej tvorby,“ ktorú organizujú 
SPP, Združenie Korytnačky a redakcia časopisu Fifík, 
na „Jakubovianskej palete“ – ktorú organizuje ŠZŠ v  
Chminianskych Jakubovanoch, na „Výtvarnom salóne 
ZPMP“ v Bratislave, ktorý organizuje Združenie pre pomoc 
ľuďom s mentálnym postihom v SR, na regionálnej výtvarnej 
súťaži ( medziokresnej), na výtvarnej súťaži „Rómska 
paleta,“ ktorú organizuje Podtatranské osvetové stredisko a 
OZ Tolerancia v Poprade a na veľkonočnej  výtvarnej súťaži 
„Ukáž čo vieš,“ ktorú organizuje ŠZŠ vo Veľkej Lomnici. 
Môžeme sa pochváliť aj účasťou na celoslovenskej výstave 

„Nie sme sami,“ ktorú organizovala ŠZŠ pre telesne 
postihnutých v Humennom. Okrem spoločných výstav 
robíme pravidelne aj samostatné výstavy v spolupráci 
s Podtatranským osvetovým strediskom v Poprade a s 
cukrárňou Domenico v Poprade. Výstavy pod názvom: 
„Obrázky našej duše,“ „Vietor v nás,“ „Čas slnka,“ „Oči a 
srdcia dokorán“ .... sa stretli s veľkým ohlasom verejnosti.

 Najväčšie víťazstvá našich žiakov:
- Cena generálneho riaditeľa Slovenskej pošty rok 2000, 

za vianočné listy Ježiškovi
- známka roka 2004 Slovenská pošta, známka bola v 

predaji
- 1. miesto návrh na detské Pexeso 2005 – Mesiac detskej 

tvorby Bratislava
- Cena generálneho riaditeľa SPP, návrh na detskú  

omaľovanku – mesiac detskej tvorby 2006   

Výtvarné dielka našich žiakov skrášľujú prostredie 
detského oddelenie vo Fakultnej nemocnici v Košiciach, 
kanceláriu poslanca SNR SR p. Hurbana, priestory 
Krajského školského úradu v Prešove, Špeciálno-
pedagogickej poradne v Poprade, niektoré vianočné motívy 
boli použité na novoročné želania časopisu Doma a 1. 
stavebnej sporiteľne v Bratislave.Posledné veľké víťazstvo 
sme získali na Výtvarnom 
salóne ZPMP 2006, kde 
boli ocenení traja naši 
žiaci (vernisáž sa konala 
13.10. 2006). Nesmieme 
zabudnúť na prácu 
ostatných záujmových 
útvarov, ktoré 
pripravujú hodnotné 
kultúrne podujatia s ktorými sa pýšime na  kultúrnych 
podujatiach v škole, ale aj na rôznych súťažiach. Medzi 
najväčšie úspechy ŠZŠ v Spišskom Štiavniku považujeme 
čoraz väčší záujem  žiakov o ďalšie štúdium na OU. Po 
úspešnom ukončení sa týmto žiakom zvyšuje šanca na 
lepšie začlenenie do spoločnosti. Pevne veríme a dúfame, 
že všetky naše úspechy a víťazstvá prispievajú k zvyšovaniu 
úrovne našej školy, ktorej jedinou a najväčšou úlohou je 
pomôcť postihnutým žiakom vyrovnať sa s postihnutím, 
pomôcť im získať čo najviac vedomostí a zručností, ktoré 
budú vedieť čo najlepšie využiť vo svojom ďalšom živote.

vedenie ŠZŠ
Spišský Štiavnik



VOĽBY

Voľby do orgánov samosprávy obce sa budú konať 2. 
decembra 2006 v čase od 7.00 hod. do 20.00 hod. Obecné 
zastupiteľstvo v Spišskom Štiavniku bude mať celkom 9 
poslancov, ktorí budú zvolení v jednom volebnom obvode 
utvorenom pre celú obec. Miestnej volebnej komisii, ktorej 
predsedom je p. Tibor Popadič, predložili kandidátne listiny: 
Kresťansko demokratické hnutie; Slovenská demokratická 
a kresťanská únia – Demokratická strana, SMER-sociálna 
demokracia; Hnutie za demokraciu, Slobodné fórum; 
Slovenská národná strana; Združenie robotníkov Slovenska.
Miestna volebná komisia dňa 11.10.2006 
zaregistrovala päť kandidátov na post starostu obce:

1. Urban Javorský, Ing., 58 r., stavebný inžinier, Spišský 
Štiavnik, Hornádska 243, nezávislý kandidát

2. Mária Kleinová, 46 r., starostka obce, Spišský Štiavnik, 
Slnečná 424, SDKÚ-DS, SMER

3. Vojtech Knapek, Mgr., 38 r., sociálny pracovník, Spišský 
Štiavnik, Hlavná 397, nezávislý kandidát

4. Jozef Rákoci, 48 r., vedúci prevádzky, Spišský Štiavnik, 
Hlavná 312, KDH

5. Katarína Slivková, 59 r., technicko-hospodársky pracovník, 
Spišský Štiavnik, Kláštorná 233, ZRS

Miestna volebná komisia dňa 11.10.2006 zaregistrovala 38 
kandidátov na post poslancov obecného zastupiteľstva:

1. Jaroslav Budinský,  47 r., dispečer, Spišský Štiavnik, 
Kvetná 62, SDKÚ-DS, SMER

2. Štefan Bukovič, Ing., Mgr., 29 r., vedúci oddelenia grantov 
Európskej únie, Spišský Štiavnik, Lúčna 91, SNS

3. Emil Čonka, 31 r., živnostník, Spišský Štiavnik, Priečna 283, ZRS
4. Viliam Dulovič, 43 r., prevádzkový zámočník, Spišský 

Štiavnik, Mlynská 156, SNS
5. Katarína Galasová, 42 r., kuchárka, Spišský Štiavnik, 

Priečna 7, KDH
6. Ján Galovič, 29 r., robotník, Spišský Štiavnik, Priečna 6, ZRS
7. Štefan Hlaváč, 38 r., tlačiar, Spišský Štiavnik, Priečna 290, 

nezávislý kandidát
8. Miroslav Hodák, Ing., 47 r., vedúci dopravy, Spišský 

Štiavnik, Hlavná 352, SNS
9. Martin Hudzík, Ing., 38 r., telekomunikačný špecialista, 

Spišský Štiavnik, Slnečná 437, KDH
10. Alica Chovanová, 30 r., Ing., štátny zamestnanec, Spišský 

Štiavnik, Kvetná 61, KDH
11. Magdaléna Javorská, Dlugošová, 41 r., zdravotná sestra, 

Spišský Štiavnik, Slnečná 438, SDKÚ-DS, SMER
12. Jozef Javorský, 51 r., mechanik, Spišský Štiavnik, 

Slnečná 432, SDKÚ-SD, SMER
13. Maroš Javorský, 28 r., systémový administrátor, Spišský 

Štiavnik, Hlavná 335, SDKÚ-SD, SMER
14. Peter Javorský, Bc., 30 r., majster, Spišský Štiavnik, 

Slnečná 455, ZRS
15. Ľudovít Kopnický, 57 r., učiteľ, Spišský Štiavnik, 

Kvetná 39, SDKÚ-SD, SMER

16. Marcel Korheľ, Ing., 32 r., technický manažér, Spišský 
Štiavnik, Slnečná 431, KDH

17. Iveta Lacková, 42 r., terénna zdravotná asistentka, Spišský 
Štiavnik, Priečna 280, ZRS

18. Pavol Lapšanský, 31 r., robotník, Spišský Štiavnik, 
Kaštieľ 468, ZRS

19. Jaroslav Lavrík, 22 r., hasič, Spišský Štiavnik, Mlynská 185, 
HZD, SF

20. Milan Maliňák, Ing., 36 r., výrobný riaditeľ, Spišský 
Štiavnik, Priečna 5, KDH

21. Daniel Martinko, Ing., 41 r. manažér, Spišský Štiavnik, 
Lúčna 101, KDH

22. Vít Martinko, 46 r., súkromný podnikateľ, Spišský Štiavnik, 
Kvetná 57, SNS

23. Oľga Martinková, Bc., 44 r., poštová doručovateľka, 
Spišský Štiavnik, Mlynská 188, SDKÚ-DS, SMER

24. Viliam Noga, 66r., predseda urbariátu, Spišský Štiavnik, 
Hlavná 313, SDKÚ-DS, SMER

25. Vladimír Noga, 39 r., hasič-záchranár, Spišský Štiavnik, 
Slnečná 448, KDH

26. Koloman Pačaj, 51 r., murár, Spišský Štiavnik, 
Priečna 289, nezávislý kandidát

27. Valentín Pačan, 48 r., murár, Spišský Štiavnik, Priečna 278, 
nezávislý kandidát

28. Jozef Palguta, 40 r., obchodný riaditeľ, Spišský Štiavnik, 
Hlavná 373, KDH

29. Rudolf Parák, 44 r., geodet, Spišský Štiavnik, 
Hornádska 255, SNS

30. Jozef Pilát, JUDr., 65 r. právnik, Spišský Štiavnik, 
Hlavná 377, SDKÚ-DS, SMER

31. Rudolf Pokoš, 42 r., robotník, Spišský Štiavnik, 
Priečna 284, HZD, SF

32. Anna Popadičová, Bc., 46 r. učiteľka, Spišský Štiavnik, 
Hlavná 341, HZD, SF

33. František Proner, 54 r., konateľ spoločnosti, Slnečná 426, 
SDKÚ-DS, SMER

34. Rastislav Slivka, 38 r., živnostník, Spišský Štiavnik, 
Lúčna 114, ZRS

35. Mária Strakuľová, 36 r., robotníčka, Spišský Štiavnik, 
Kaštieľ 498, ZRS

36. Milan Šavel, 40 r., robotník, Spišský Štiavnik, 
Mlynská 149, ZRS

37. Adriána Savelová, 36 r., Ing., učiteľka, Spišský Štiavnik, 
Mlynská 149, ZRS

38. Štefan Tokarčík, 21 r., živnostník, Spišský Štiavnik, 
Kvetná 65 KDH

V obci sú vytvorené dva volebné okrsky. Do 7. novembra 2006 
obec zašle každému voličovi zapísanému v zozname voličov 
oznámenie, v ktorom uvedenie čas konania volieb, volebný 
okrsok a miesto, kde môže volič voliť.

Marta Lavriková
zapisovateľka miestnej volebnej komisie
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Vážení spoluobčania! Blíži sa mesiac december a s ním aj voľby 
do obecného zastupiteľstva a bude to už 2. decembra, teda 
ešte pred štedrosťou Mikuláša. Nám však pôjde o štedrosť inú 
a tá spočíva v rekapitulácii čo nám za štyri roky v náš prospech 
nadelil obecný úrad so starostkou a deviatimi poslancami.

Nuž teda zaspomínajme, veď na takú dobu nám pamäť 
ešte slúži. Začneme s kultúrou, športom, súťažami.

Vydávame časopis Obecný spravodajca, raz štvrťročne 
informujeme občanov o všetkom dianí v našej obci. Ba 
niekoľko výtlačkov zasielame aj za hranice obce, je to 
potešením pre tých, ktorí bývajú mimo, ale duchom žijú s nami.

Na symboly obce sa viac rokov zabúdalo, ale nie celkom. 
Obecný úrad dal vyhotoviť nové. Dnes je každému známe, 
že boli vysvätené v kostole. Bola to obecná pečať, erb, vlajka 
a obnovenie hasičskej zástavy. Po tomto obrade a prejave 
pani starostky pokračovala rozprava so starostami a kňazmi 
Hornádskej doliny a miestnych duchovných. Obnovili sme 
aj označenie obecných budov pre informáciu občanov.Z 
viacerých dôvodov sme museli presťahovať obecnú knižnicu 
do budovy školy a odtiaľ späť do predošlých miestností 
starej školy. Ku kultúre patrí aj milá detská súťaž „Jarné 
prebúdzanie,“ kde počnúc najmenšími a pokračujúc staršími 
žiakmi s ich prácami šikovných rúk a mamičkinými  výjavmi 
prichádza milého potešenia. Stretnutie s dôchodcami sa koná 
každý rok. Toto veľmi milé podujatie oživuje ducha a myseľ 
dôchodcov, ktorých opotrebované ruky a vyčerpaná myseľ 
dostáva nový impulz a milý úsmev na ich tvárach prinavracia 
im zašlé mladé trpké, ale aj šťastné chvíle v mladosti a v 
rodinnom živote. Toto podujatie minulého roku spestril 
svojou účasťou aj predseda Prešovského samostatného kraja 
MUDr. Peter Chudík. So svojim vystúpením, pesničkami a 
tancom prispieva náš štiavnický súbor Oľšovec a verte, že je 
načo pozrieť. Ak k tomu pridáme aj veľkonočnú  kúpačku 
názorne prevedenú na koňmi ťahanom rebriniaku, potom 
mládežnícky impulz zasiahne takmer každého a ak pridáme 
aj stavanie májov, niet konca tak potrebnej veselosti.

Zmenil sa aj názov “Družstevná podkova“ na názov 
Štiavnická podkova, ktorej jazdecké preteky zabezpečuje 
obecný úrad a tieto preteky sa dostali do kalendára celoštátnych 
jazdeckých pretekov a tým nadobudli hrdosť obce a občanov.

Naši hasiči sa môžu popýšiť každoročnou súťažou „O pohár 
starostky obce“ a stáva sa aj to, že niektoré iné hasičské 
družstvá sa nemôžu zúčastňovať, pretože o túto súťaž je veľký 
záujem a kto sa prvý prihlási, prvý melie. Máme zastúpenie aj 
vo futbalových súťažiach a v stolnom tenise a je to na chválu 
našich žiakov a našej mládeže.Ku kultúre patrí aj záslužná 
činnosť našich spoluobčanov: akad. sochára – majstra 
Štefana Hudzíka a in memoriam Prof. PhDr. Martina Slivku 
CSc., ktorých výstavy ich prác a života boli usporiadané v 
zasadačke Obecného úradu v Spišskom Štiavniku.Šikovné 
ženské ruky mali zastúpenie svojou činnosťou v súťaži 
o najkrajšie balkóny, kde tri najkrajšie boli ohodnotené a 
majitelia odmenení vecnými cenami.760. výročie prvej 
písomnej zmienky o Štiavniku dokumentujeme písomným 
dokladom, aby nenastali pochybnosti. Pripomenuli sme 
si tento dátum slávnostne na futbalovom ihrisku, kde nás 
obveselil svojim vystúpením aj profesionálny spevák Peter 
Stašák, program sme doplnili o tombolu s 50 cenami. Ani 

slovo matka nevymizlo z nášho slovníka a Deň matiek 
sme si pripomenuli v spolupráci s miestnym Červeným 
krížom.Vo sfére sociálnej sa nám podarilo zabezpečiť 
opatrovateľské služby pre starých občanov a prevádzku 
Domu dôchodcov po rozsiahlej stavebnej  rekonštrukcii.

Výstavba, rekonštrukcie, úpravy:
Finančnou dotáciou sme mohli a skutočne aj zabezpečili 

Územný plán obce, ktorého spracovanie trvalo tri roky a kto 
mal záujem, mohol si ho pozrieť v zasadačke obecného  úradu. 
Dokončili sme a skolaudovali aj Dom smútku s vnútorným 
vybavením. Tiež sme previedli uskutočnenie poslednej vetvy 
kanalizácie v obci. Prepojili sme pitnú vodu z Liptovskej 
Tepličky na obecný vodovod a zriadili – postavili budovu, v 
ktorej sa prepojenie previedlo. Novým asfaltovým kobercom 
sa pýšia ulica Priečna, Hlavná, rekonštrukciou prešla aj 
ulica Slnečná a to je pohodlie pre naše kroky. Obec skrášlilo 
aj vybudované Mariánske námestie pri kostole a kruhový 
objazd štátnej cesty 018157 a 018158 s ich križovaním. 
Vchod a východ  z kostola sa stal bezpečným pre veriacich.

Výstavba infraštruktúry (cesta, vodovod, kanalizácia 
a osvetlenie) bola zabezpečovaná obecným úradom a 
financovaná z EÚ. Na rozhodovaní sme nemali podiel, 
iba sme mali nariadené zabezpečiť práce. Boli to 
práce v Rómskej osade. Úprava areálu školy(chodníky, 
bežecká dráha, ihrisko) si vyžadovala nielen potreba, 
ale aj realizácia a túto sme aj skutočne previedli.

V tomto volebnom období sme previedli veľké stavebné 
úpravy v základnej škole (prestavba WC a umyvariek, 
prevedenie nových obkladov, zriadenie spŕch, zriadenie 
miestnosti na varenie so spotrebičmi, zriadenie telocvične) 
a to hlavné spočíva v splynofikovaní budov a napojenie 
na novú verejnú kanalizáciu, tiež prevedenie novej 
elektrickej inštalácie v stavebne dotknutých priestorov.

Separovaný zber odpadu, ktorý sme zabezpečili má vplyv 
na životné prostredie občanov. Až na malé výnimky bola 
komisionálne spracovaná registrácia obnovy evidencie 
pozemkov ROEP. Iné udalosti spočívajú snáď v tom, že sme sa 
stali členmi mikroregiónu Slovenský raj, to znamená aj voľný 
vstup do Slovenského raja. Plánov do budúcnosti je veľa a 
ich realizácia za vašej pomoci možná. V tomto  hodnotení4-
ročnej činnosti uvádzame len tie činy, ktoré sme zabezpečovali 
a prípadne mali účasť na spoločných podujatiach.

Podľa dostupných prameňov spracoval Ján Slivka, 
kronikár obce.

Čo sme zažili za posledné štyri roky
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Čaká nás jubilejný rok 2007

 Obec Spišský Štiavnik sa v každej etape svojej histórie mohla popýšiť inštitúciami, ktoré sídlili na jej území. Či už to boli kláštory, 

školy, alebo iné organizácie. Aj v budúcom roku 2007 si pripomenieme otvorenie dvoch z týchto inštitúcii.

60. výročie otvorenie materskej školy

6. januára 1947 bol  miestnym pánom inšpektorom určený dátum slávnostného otvorenia materskej školy.

1. septembra 1947 bolo do tunajšej materskej školy zapísaných 83 detí.

40. výročie otvorenia Základnej školy v Spišskom Štiavniku

V januári 1967 bola slávnostne otvorená novopostavená budova Základnej školy v Spišskom Štiavniku. Naši občania si 

dodnes spomínajú, ako chodili do školy v budove miestnej knižnice, alebo cestovali každý deň do susednej Hranovnice.

V roku 2007 by obidve inštitúcie radi oslávili tieto pekné výročia. Radi by sme pozvali pedagógov a pracovníkov školy na 

slávnosti, ktorými si pripomenieme tento dôležitý bod v rozvoji našej obce. Žiaľ so zmenami režimov v našej republike 

sa stratila kronika základnej školy. Nová kronika sa vedie až od roku 1996. Preto je veľmi ťažké zistiť jednotlivé 

podrobnosti a nezabudnúť na žiadneho učiteľa a pracovníka školy, ktorý tu pracoval. Týmto by som chcela poprosiť 

občanov, aby prispeli fotografiami, dokumentáciou, alebo aj zaujímavými príbehmi, ktoré zažili v škole. Tieto príspevky 

môžu poskytnúť na prefotenie v škole, alebo na obecnom úrade. Za každú fotografiu, či spomienku budeme vďační.

Mária Martinková

Zúčastnili sme sa na filmovaní

Meno Martin Slivka je pre štiavničanov, ale nielen pre nich známe. 
Tento náš rodák preslávil našu malú dedinku svojim pôsobením 
filmového režiséra. V týchto dňoch režisér Martin Šulík nakrúca 
o Martinovi Slivkovi dokumentárny film, ktorý bude mať asi 
90 minút a bude sa premietať aj v slovenských kinách. Film je 
zameraný na život a dielo nášho rodáka. Na jeho tvorbe sa podieľaj 
aj náš žiak ZŠ Adamko Pemčák (4. A), ktorý nadaboval Martina 
Slivku ako chlapca a prerozprával jeho žiacke práce. Režisér 
filmu hľadal v našich končinách svoju „hviezdu“ preto, lebo 
nikto z Bratislavy nemal ten náš východniarsky prízvuk. Adamko 
vycestoval do Slovenskej televízie v Bratislave a hanbu nám 
neurobil. Podľa reakcií režiséra Martina Šulíka je Adamko rodený 
herec. Určite bude mať z filmovania zážitok nadlho. K úspechu 
mu gratulujeme a prajeme mu, aby si svojich „5 minút slávy“ užil. 
My sa pôjdeme na výsledok jeho snaženia určite do kina pozrieť.

Mgr. Mária Martinková
zástupkyňa riaditeľa školy 

..”Na počiatku bola krajina,
múdra, prísna, do seba uzavretá.
Potom prišiel človek.”
Milan Rúfus

Čas navrstvil a vrství premeny krajiny. Autormi týchto 
zmien sme mi ľudia a príroda so svojimi zákonmi. 
Nemožno nepovedať, že všetky tieto zásahy, či momenty 
v čase minulom, či prítomnom boli či sú správne, či 
boli a sú v súlade s harmóniou. V istom zmysle slova 
máme pocit, že žijeme v disharmónii. Nevidíme, 
nerešpektujeme h o d n o t y! Hodnoty miesta, v ktorom 
žijeme! Stávame sa slepcami, či ľuďmi chluchými, ktorí 
ani pri impulzoch zvonku nechcú zmeniť smer. Nechcú 
zastať na chvíľu, či dve a začať meniť uhol pohľadu na 
vec, veci okolo nás, ktorých hodnotu nie je možné vyčísliť.
Máme šancu každým novým slnka svitom začať odznova, 
odznova žit v harmónii ducha a tela v kultúrnej krajine.
Vznikla škola “O VIDENÍ” do ktorej Vás srdečne pozývame 
vstúpiť. Aby raz bolo povedané........Boli tu iba na návšteve a 
NEMYSLELI IBA NA SEBA, ALE I NA TÝCH, KTORÍ PRÍDU.

Spišský Štiavnik – kaštieľ n.o.,
Alica Chovanová

jeseň 2006

V minulom čísle nášho Obecného spravodajcu nám 
v článku 760. výročie od prvej písomnej zmienky 
o našej obci tlačiarenský škriatok prepísal rok prvej 
písomnej zmienky o našej obci. Správny rok má byť 1246. 
Autorovi článku aj naším čitateľom sa ospravedlňujeme.

Oprava
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ZO ŠPORTU

Koniec leta a celá jeseň priniesli pre našich športovcov mnoho príležitostí, aby ukázali svoju 
športovú formu. Do novej sezóny nastúpili tri futbalové družstvá a päť stolnotenisových družstiev.

Pre futbalové „A“ mužstvo dospelých to bola nešťastná polovica sezóny, keď aj napriek minimu obdržaných gólov skončili 
vo svojej súťaži na predposlednom  mieste. To, že každému družstvu boli vyrovnaným súperom, je veľkým predpokladom, 
že v jarnej časti súťaže sa budú zlepšovať a v tabuľke stúpať.Dorastenci dokázali veľmi prekvapiť, keď po minuloročnom 
predposlednom mieste stratili prvé miesto až v poslednom kole. Veľmi dobrý kolektív a prístup k tréningom ukazuje, že v blízkom 
čase je možné očakávať úspechy nielen v doraste, ale aj v družstve dospelých.Žiacke mužstvo nastúpilo ako nováčik súťaže, 
ale aj ich výkony a prístup k tréningom je treba pochváliť. Po nazbieraní skúsenosti môžu aj oni bojovať o popredné miesta.

Stolnotenisové „A“ mužstvo zaznamenalo v minulej sezóne veľký úspech, keď sa im podaril historický postup do III. ligy. Do 
novej sezóny nastupovali s jediným cieľom – udržať sa v  III. lige. Bude to pre nich určite ťažké, pretože podmienky na hranie 
takejto súťaže sú v našej obci nevyhovujúce. Chýba hlavne telocvičňa. Napriek tomu sú veľkým prísľubom družstvá žiakov, ktorí sa 
umiestňujú na popredných miestach v II. lige žiakov. Ak by sa im podarilo uspieť a postúpiť do I. ligy, telocvičňu už postaviť musíme.

Ing. Daniel Martinko

Vo  fe b r u á r i  2 0 0 6  b o l  v  n a š o m  k a t a s t r i  u ko n č e n ý  
Re g i s t e r  o b n ove n e j  e v i d e n c i e  p ô d y  / RO E P / ,  č o  
z n a m e n á  ž e  v š e t k y  n e h n u te ľ n o s t i  / p o z e m k y /  s ú  
u ž  z a p í s a n é  n a  l i s to c h  v l a s t n í c t va .  Z  u ve d e n é h o  
v y p l ý va  p ov i n n o s ť  v l a s t n í kov  p r i z n a ť  t i e to  
n e h n u te ľ n o s t i  v  d a ň ovo m  p r i z n a n í  n a  ro k  2 0 07.  
V  p r í p a d e ,  ž e  n e h n u te ľ n o s t i  / z vä č š a  o r n á  p ô d a ,  
t r va l ý  t rá v ny  p o ra s t  a  l e s n é  p o z e m k y /  b o l i  
d a n é  d o  u ž í va n i a  a l e b o  p re n á j m u  i n e j  o s o b e  
j e  p o t r e b n é  d o  31.1. 2 0 07  p re d l ož i ť  s p rá vc ov i  
m i e s t nyc h  d a n í  –  O b c i  S p i š sk ý  Š t i av n i k  fo to kó p i u  
n á j o m n e j  z m l u v y.  P r i  n e p r i z n a n í  b u d e  s p rá vc a  
d a n e  p o s t u p ova ť  v  z my s l e  z á ko n a  p o d ľa  j e m u  
dos tupných  in for mác i í  a  v la s tn íkov i  bude  vyr úbená  
s a n kc i a  z a   n e p o d a n i e  d a ň ové h o  p r i z n a n i a .

Úľava alebo odpustenie poplatku za odvoz a likvidáciu 
komunálneho odpadu za rok 2006 je možné uplatniť po 
uplynutí roku 2006 najneskôr do 31.1.2007 a to písomnou 
žiadosťou a doložením hodnoverných dokladov /potvrdenie 
o prechodnom pobyte, potvrdenie o ubytovaní/. Úľavy na 
rok 2007 bude možné uplatniť až po uplynutí roku 2007 
a to do 31.1.2008 ak sa nezmení terajšia platná legislatíva. 
Vždy je potrebné oboznámenie sa s platným Všeobecne 
záväzným nariadením obce Spišský Štiavnik na príslušný rok.

Zmena v systéme separovaného 
zberu

Spoločnosť BRANTNER Poprad, s.r.o., ktorá zabezpečuje 
separovaný zber oznamuje občanom, že od 1. októbra 2006 
sa zelené zberové vrecia používané na zber skla a kovových 
odpadov budú používať len na zber skla. Kovové obaly sa budú 
ukladať do žltých vriec k plastom. Systém zberu papiera sa 
nemení. Zberový kalendár ostáva platný do konca roku 2006.

Úľavy a oslobodenie od poplatku 
za odvoz a likvidáciu komunálneho 

odpadu

Na poslednom plenárnom rodičovskom združení 
sa v diskusii ozvala otázka týkajúca sa otvorenia 
školskej družiny pre žiakov ZŠ. Keďže účasť rodičov na 
rodičovskom združení bola nízka, rada by som oslovila 
tých, ktorí majú záujem o družinu pre svoje deti. Problém 
otvorenia školskej družiny – školského klubu, môže obec a 
riaditeľstvo školy riešiť len v prípade, ak bude prihlásených 
aspoň 25 detí. Otvorenie školského klubu je originálnou 
kompetenciou obce a je platenou rodičmi. V prípade 
dostatočného počtu prihlásených žiakov do školského 
klubu nevidíme na otvorenie školského klubu za strany 
riaditeľstva školy žiadny problém. Preto vyzývam rodičov, 
ktorí majú záujem, aby ich deti navštevovali školský klub, 
prihlásiť svoje dieťa do školského klubu v riaditeľni 
ZŠ. V záujme efektívneho riešenia tohto problému 
môžu svoj záujem dopredu nahlásiť aj rodičia, ktorých 
deti nastúpia do školy až v školskom roku 2007/2008.

Mgr. Mária Martinková
zástupkyňa riaditeľa školy

Výzva  pre  rodič ov  ž iakov


